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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Η Γκάγκα δεν ξέρει ποιος φώναξε τα ΜΑΤ στο ΠΑΓΝΗ
κατά την επίσκεψή της

Πηγή: ΠΑΤΡΙΣ ΤΗΣ ΚΡΗΤΗΣ Σελ.: 5 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-02-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

312.85 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Η Γκάγκα δεν ξέρει ποιος φώναξε τα 
ΜΑΤ στο ΠΑΓΝΗ κατά την επίσκεψή της

Ο κ. Nikos Ηγουμενϊδικ Η κ. Μίνα Γκάγκα

Κανείς δεν κάλεσε τα ΜΑΤ 
στο ΠΑΓΝΗ, σύμφωνα με την 
ηγεσία του υπουργείου 
Υγείας. "Δεν έχω ιδέα γιατί 
βρίσκονταν τα ΜΑΤ στο ΠΑ
ΓΝΗ κατά τη διάρκεια της 
επίσκεψής μου, δεν ξέρει το 
νοσοκομείο ούτε η Υγειονο
μική Περιφέρεια".

Αυτά απάντησε η αναπλη- 
ρώτρια υπουργός Υγείας 
Μίνα Γκάγκα, στον βουλευτή 
του ΣΥΡΙΖΑ Νίκο Ηγουμε- 
νίδη, απαντώντας σε επί
καιρη ερώτηση στη Βουλή, 
ενώ ανέφερε ότι το νοσοκο
μείο είναι επαρκώς στελεχω
μένο:

"Πέρα από την απουσία 
απαντήσεων, θα έλεγα ότι 
υπάρχει από την πλευρά της 
πολιτικής ηγεσίας του υπουρ
γείου μια προσβλητική προς 
τους εργαζόμενους του Πα
νεπιστημιακού Νοσοκομείου 
του Ηρακλείου στάση της δι
οίκησης του νοσοκομείου, 
την οποία το υπουργείο κά
λυψε. Κορύφωση αυτής της 
συμπεριφοράς ήταν και η 
ίδια η επίσκεψή σας στο Πα
νεπιστημιακό Νοσοκομείο 
Ηρακλείου, όπου προπομπός

ήταν κλούβα των ΜΑΤ», 
όπως σημείωσε ο βουλευτής.

Ο βουλευτής, συνεχίζοντας 
την τοποθέτησή του, προσέ
θεσε: «Αδιανόητο, κατά τη 
γνώμη μου, να επιχειρείτε να 
ελέγξετε τις αντιδράσεις των 
υγειονομικών οι οποίοι διεκ- 
δικούν στο κάτω-κότω της 
γραφής καλύτερες συνθήκες 
δουλειάς για τους ίδιους και 
καλύτερες συνθήκες περίθαλ
ψης για τον λαό μας, να τους 
αντιμετωπίζετε με έναν τέτοιο 
προκλητικό τρόπο. Η στάση 
σαςμαρτυρά μια προκλητική 
απαξίωση, εγκατάλειψη και 
αδιαφορία για τους εργαζό
μενους στο δημόσιο σύ
στημα υγείας».

Η αναπληρώτρια υπουρ
γός Υγείας Ασημίνα Γκάγκα 
ισχυρίστηκε κατά την δική 
της τοποθέτηση πως η ίδια 
και το υπουργείο δεν ζήτη
σαν την παρουσία των ΜΑΤ 
κατά την πρόσφατη επίσκεψη 
της στο ΠΑΓΝΗ και συγκεκρι
μένα όπως είπε: «Δεν έχω 
ιδέα γιατί ήταν εκεί τα ΜΑΤ, 
δεν ξέρει το νοσοκομείο, δεν 
ξέρει η υγειονομική περιφέ
ρεια».

Απέναντι σε αυτή την 
απάντηση της αν. υπουργού 
ο Νίκος Ηγουμενίδης παίρ
νοντας το λόγο κατά τη δευ
τερολογία του και σημει
ώνοντας και την παρουσία 
του υπ. Προστασίας του Πο
λίτη στα έδρανα της Βουλής 
εκείνη την ώρα σημείωσε με 
νόημα: «Δεν είδατε ότι ήταν 
τα ΜΑΤ εκεί. Δίπλα σας είναι 
ο υπουργός των ΜΑΤ. Συνεν- 
νοηθείτε μεταξύ σας. Πώς 
βρέθηκαν εκεί τα ΜΑΤ; Δεν 
το ξέρετε εσείς, δεν το ήξερε 
η διοίκηση του ΠΑΓΝΗ, δεν 
τους κάλεσε κανείς;», ρώτησε 
ο βουλευτής.

Παράλληλα, κατά τη συζή
τηση της επίκαιρης ερώτησης 
τέθηκαν από τον Νίκο Ηγου- 
μενίδη μια σειρά από σημαν
τικά ερωτήματα που αφο
ρούν συνολικά τα θέματα της 
υγείας στο Νομό Ηρακλείου, 
μεταξύ αυτών η ανάγκη να 
στελεχωθούν οι δημόσιες δο
μές υγείας του Νομού με μό
νιμο υγειονομικό προσωπικό, 
η δημιουργία νέων Πρωτο
βάθμιων δομών υγείας και η 
στήριξη του ΕΚΑΒ και των με
γάλων νοσοκομείων.



2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Είναι αυτό το κλείσιμο της Παιδοψυχιατρικής;
Πηγή: ΝΕΑ ΚΡΗΤΗ Σελ.: 4 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-02-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

43.37 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Είναι αυτό ίο κλείσιμο 
της Παιδοψυχιατρικιίς;
Όλο και καλύτερο γίνεται το έργο στην 

Παιδοψυχιατρική του ΠΑΓΝΗ! Εφη
μερίες, λέει, μέχρι τις 22 του μήνα και 
μετά τέλος!

Καμία κάλυψη. Σύμφωνα με τις ίδιες 
πληροφορίες, εξωτερικά ιατρεία δε γί
νονται πλέον!

Συνεπώς; Ποια είναι πκατάσταση; Πού 
οδεύει; Κλείοιμοτηςκλινικήςλόγωτων 
τρομακτικών ελλείψεων προσωπικού; 
Ποια είναι η μέριμνα;
Νομίζω ότι εδώ οι υγειονομικοί θα 

πρέπει να δείξουν τη δύναμή τους και 
να ακουστούν. Είναι κλινική πρώτης 
γραμμής και με εξαιρετικά κρίσιμο 
έργο σε παιδιά!
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1  ΑΠΟ ΤΟ ΟΛΟΤΕΛΑ
Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 13 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-02-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

664.62 cm² Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ιι Αυξάνεται στα200ευρώ το ανώτατο επίδομα 
σε βαρέα και ανθυγιεινά επαγγέλματα
Αυξάνεται στα 200 ευρώ το ανώτα
το ύψος του επιδόματος επικίνδυ
νης και ανθυγιεινής εργασίας για 
απασχολούμενους στον τομέα της 
υγείας, καθώς επίσης για υπαλλή
λους που ανήκουν και υπηρετούν 
στο Πυροσβεστικό Σώμα, ενώ πα
ράλληλα διευρύνονται οι ειδικότη
τες εργαζομένων που μπορούν να 
λάβουν το συγκεκριμένο είδος επι
δόματος, αναδρομικά από την 1 η 
Ιανουάριου 2023.
Τα παραπάνω προβλέπονται σε δύο 
Κοινές Υπουργικές Αποφάσεις (ΚΥΑ), 
οι οποίες υπεγράφησαν από τον ανα
πληρωτή υπουργό Οικονομικών Θό
δωρο Σκυλακάκη, τον υπουργό Υγεί
ας Αθανάσιο Πλεύρη και τον υπουρ
γό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέ
σεων Κωσπτ Χατζηδάκη. Η ΚΥΑ, που 
αφορά το Πυροσβεστικό Σώμα, συνυ
πογράφεται από τον υπουργό Κλιματι
κής Κρίσης και Πολιτικής Προστασίας 
ΧρήστοΣτυλιανίδη.

Υγειονομικοί υπάλληλοι
Με τις ρυθμίσεις της πρώτης απόφα
σης επιχειρείται η μεταρρύθμιση του 
καθεστώτος χορήγησης του επιδόμα
τος επικίνδυνης και ανθυγιεινής εργα

σίας, που καταβάλλεται στους υπαλλή
λους του υπουργείου Υγείας, οι οποίοι 
εντάσσονται σης ρυθμίσεις του ενιαίου 
μισθολογικού νόμου.

Η μεταρρύθμιση επιφέρει διεύ
ρυνση ως προς το ύψος του κατα
βαλλόμενου επιδόματος, αλλά και ως 
προς τις ειδικότητες, αυξάνοντας κατ’ 
αυτόν τον τρόπο τον αριθμό των δικαι
ούχων.

Ειδικότερα, το επίδομα καθορίζε
ται σε πέντε νέες κατηγορίες ως 
εξής:
α) Α' Κατηγορία: 200 ευρώ (από 150 
ευρώ, που ίσχυε μέχρι πρότινος) 
β) Β1 Κατηγορία: 165 ευρώ (από 105 
ευρώ)
γ) Γ' Κατηγορία: 150 ευρώ (από 70 ευ
ρώ)
δ) Δ1 Κατηγορία: 105 ευρώ (από 35 ευ- 
ρώ)
ε) Ε Κατηγορία: 70 ευρώ (από 30 ευ
ρώ).

Αξίζει να επισημανθεί πως η πλει
ονότητα των εργαζομένων στα νοσο
κομεία κατατάσσεται σε ανώτερη κα
τηγορία. Χαρακτηριστικό παράδειγ
μα αποτελεί' το νοσηλευτικό προσωπι
κό, το οποίο συνεχίζει να κατατάσσεται

στην α1 κατηγορία του επιδόματος, 
ύψους 200 ευρώ, αντί 150 ευρώ (αύ
ξηση 33%). Παράλληλα, στο τεχνικό 
προσωπικό των νοσοκομείων αμβλύ
νονται αμφισημίες ως προς την κατα
βολή του επιδόματος και προσδιορίζο
νται συγκεκριμένες ειδικότητες δικαι
ούχων, σης οποίες καταβάλλεται, πλέ
ον, υψηλότερο επίδομα, από 70 ευρώ 
σε 150 ευρώ.

Επιπλέον, εντάσσονται ως νέοι δι
καιούχοι εργαζόμενοι των νοσοκομεί
ων αρκετών ειδικοτήτων, όπως είναι 
φυσιοθεραπευτές, εργοθεραηευτές, 
φαρμακοποιοί, οδοντοτεχνττες.

Πυροσβεστικό Σώμα
Με τις ρυθμίσεις της δεύτερης ΚΥΑ 
επιχειρείται ο εξορθολογισμός του επι
δόματος επικίνδυνης και ανθυγιεινής 
εργασίας των υπαλλήλων που ανή
κουν και υπηρετούν στο Πυροσβεστι
κό Σώμα και εμπίπτουν στις ρυθμίσεις 
του ενιαίου μισθολογικού νόμου.

Μέχρι πρότινος καταβαλλόταν 
το επίδομα της α1 κατηγορίας (150 ευ
ρώ) μόνο στους εποχικούς υπαλλή
λους του Πυροσβεστικού Σώματος, με 
σχέση εργασίας ιδιωτικού δικαίου ορι
σμένου χρόνου ειδικότητας «οδηγού»

των πυροσβεστικών οχημάτων. Με τις 
ρυθμίσεις, στην κατηγορία α1 (200 ευ
ρώ) περιλαμβάνονται οι υπάλληλοι που 
ανήκουν και υπηρετούν στο Πυροσβε
στικό Σώμα ως ακολούθως: 
α) Εποχικοί υπάλληλοι με σχέση εργα
σίας ιδιωτικού δικαίου ορισμένου χρό
νου, που προσλήφθηκαν με την ειδικό
τητα του οδηγού πυροσβεστικών οχη
μάτων.
β) Εποχικοί υπάλληλοι με σχέση εργα
σίας ιδιωτικού δικαίου ορισμένου χρό
νου, που προσλήφθηκαν με την ειδικό
τητα εργάτη πυρόσβεσης - διάσωσης, 
γ) Πυροσβέστες Πενταετούς Υποχρέ
ωσης (ΠΠΥ), με σχέση εργασίας δη
μόσιου δικαίου ορισμένου χρόνου επί 
πενταετή θητεία, που προσλήφθηκαν 
άνευ ειδικότητας και εκτελούν καθή
κοντα οδηγού πυροσβεστικού οχη
μάτων.
δ) Πυροσβέστες Πενταετούς Υποχρέ
ωσης (ΠΠΥ), με σχέση εργασίας δη
μόσιου δικαίου ορισμένου χρόνου επί 
πενταετή θητεία, που προσλήφθηκαν 
άνευ ειδικότητας και εκτελούν καθή
κοντα μάχιμου πυροσβέστη.

Υπολογίζεται πως και για τις τέσσε
ρις κατηγορίες ο αριθμός των δικαιού
χων ανέρχεται σε περίπου 5.000.



4;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Στο συρτάρι το πόρισμα που δεν εξαιρούσε κανέναν
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 16 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-02-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

103.14 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Στο συρτάρι το πόρισμα που δεν εξαιρούσε κανέναν
Οι υγειονομικοί διαμαρτύρονται, καθώε η επιτροπή που συοτάθηκε από την κυβέρνηση για τα βα
ρέα και ανθυγιεινά υπό τον καθηγητή Μπεχράκη έχει ήδη από τον Νοέμβριο του 2020 ολοκληρώ
σει το πόρισμά τηε, με το οποίο προτείνει την ένταξη σε αυτά για άπαντεε τουε νοσηλευτέε νοσοκό- 
μουε ανεξαρτήτωε χώρου εργασίαε και τουε γιατροΰε που εργάζονται σε δημόσια νοσοκομεία (ΕΣΥ) 
και σε οργανωμένα πρωτοβάθμια κέντρα υγείαε, ανεξαρτήτωε ειδικότηταε ή βαθμού.
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1  Κοροϊδία οι αυξήσεις Πλεύρη
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 7 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-02-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

230.78 cm² Κυκλοφορία: 630

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Κοροϊδία οι 
αυξήσεις Πλεύρη

0 Θάνος Πλεύρης ανακοίνωσε χθες 
ότι αυξάνεται κατά 33% το μηνιαίο 

επίδομα επικινδυνόιητας στους 
νοσηλευτές και από 150 ευρώ πηγαίνει 

στα 200 ευρώ. Ωστόσο, σύμφωνα 
με ιον πρόεδρο της ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλη 

Γιαννάκο, έχουν κατατεθεί προτάσεις 
για ουσιαστικές αυξήσεις μέσα από 
τον διπλασιασμό και την επέκταση 

του επιδόματος και σας άλλες 
ειδικότητες, «Οι αυξήσεις όμως από 

0 έως 50 ευρώ τον μήνα δεν μας 
καλύπτουν. Είναι κοροϊδία.

Η ακρίβεια τσακίζει και πολλοί 
συνάδελφοι λαμβάνουν

η i m r
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1  ΕΣΥ: Σήμα Μαξίμου για... προεκλογικά μερεμέτια!
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 23 Ημερομηνία

έκδοσης:
14-02-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

499.66 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΣΥ: Σήμα Μαχίμου για... 
προεκλογικά μερεμέπα!

Αρον άρον στην κυβέρνηση προσπαθούν να κουκουλώσουν το χάλι στα νοσοκομεία όλης 
της χώρας, καθώς έχουν διαπιστώσει πως «τσαλακώνει» την εικόνα του Μητσοτάκη

σο κι αν η υποβάθμιση της 
δημόσιας υγείας αποτελού
σε -και συνεχίζει να αποτε
λεί- στρατηγικό σχέδιο της 
κυβέρνησης, η σημερινή ει

κόνα των νοσοκομείων είναι μια «ανοιχτή 
πληγή» για την εικόνα του Κυριάκου Μη
τσοτάκη. Λίγους μήνες πριν από τις εκλο
γές τα νοσοκομεία σε όλη τη χώρα βρίσκο
νται σε «μαύρο χάλι».

Στην περιφέρεια οι ελλείψεις σε για
τρούς και νοσηλευτές έχουν χτυπήσει 
κόκκινο, καθιστώντας μη λειτουργικές 
ολόκληρες μονάδες, ενώ στην Αθήνα τα 
ράντσα «τσαλακώνουν» την εικόνα της 
κυβέρνησης. Στο Μαξίμου φαίνεται πως 
εκτιμούν ότι η σημερινή κατάσταση λει
τουργεί σωρευτικά πάνω στα ήδη υπάρ
χοντα προβλήματα και φοβούνται πως θα 
επηρεάσει άμεσα την εκλογική συμπερι
φορά σε ένα κομμάτι λειτουργών της Υγεί
ας αλλά και ανθρώπων που επισκέπτονται 
τα νοσοκομεία.

Καμπανάκι
Αυτός είναι και ο λόγος για τον οποίο το 
Μαξίμου φαίνεται πως απευθύνθηκε στον 
θάνο Πλεύρη και στη Μίνα Γκάγκα, ζη
τώντας μετ’ επιτάσεως να υπάρξει παρέμ
βαση ώσιε να επιλυθούν προβλήματα και 
να υπάρξει αποκλιμάκωση της έντασης. Το 
γεγονός, μάλιστα, πως μια σημαντική με
ρίδα κόσμου, που κυμαίνεται μεταξύ του 
10°/ο-15°/ο, ιεραρχεί πολύ ψηλά τα θέματα 
υγείας στις δημοσκοπήσεις και την κατά
σταση των νοσοκομείων λειτούργησε ως 
«καμπανάκι» για τον κύκλο πέριξ του Κυ
ριάκου Μητσοτάκη. Ωστόσο, η προσπά
θεια... προεκλογικής αναμόρφωσης της 
δημόσιας υγείας προσκρούει στην πολιτι
κή διάλυσης που έχει ακολουθήσει με συ
νέπεια τα τελευταία τέσσερα χρόνια η κυ
βέρνηση Μητσοτάκη. «Μαγικές λύσεις δεν 
υπάρχουν δύο μήνες πριν από τις εκλο
γές» σχολίασε στη «δημοκρατία» μέλος της

Εχει ζητηθεί από tous 
Θάνο Πλεύρη και 

Μίνα Γκάγκα να υπάρξει 
παρέμβαση ώστε να 

επιλυθούν προβλήματα 
και να υπάρξει 
αποκλιμάκωση 

ms έντασηε

ΟΕΝΓΕ, εξηγώντας πως «νεοφιλελευθερι
σμός και βελυωση του Εθνικού Συστήμα
τος Υγείας δεν πάνε μαζί». Ενδεικτική της 
κατάστασης είναι η είδηση πως το αντι- 
καρκινικό Θεαγένειο λόγω έλλειψης για
τρών δίνει πλέον τις βιοψίες σε ιδιωτικό 
διαγνωστικό κέντρο, την ίδια ώρα που τα 
σωματεία εργαζομένων στα νοσοκομεία 
της Θεσσαλονίκης ετοιμάζουν αύριο συ

νελεύσεις με στόχο την πίεση ώστε να ενι- 
σχυθούν τα νοσοκομεία της πόλης, ενώ 
στα Τρίκαλα οι εργαζόμενοι είναι έτοιμοι 
προς απόλυση για χάρη των εργολάβων. 
Το μεγάλο «αγκάθι», ωστόσο, για την κυ
βέρνηση είναι η κατάσταση των νοσοκο
μείων της Αθήνας και τα ράντσα που κά
νουν «παρέλαση» σε κάθε γενική εφημε
ρία. Για αυτόν τον λόγο, χθες, στο υπουρ
γείο Υγείας πραγματοποιήθηκε σύσκεψη 
με στόχο να βρεθεί λύση στο πρόβλημα 
με τα ράντσα στα μεγάλα νοσοκομεία της 
πρωτεύουσας που εφημερεύουν. Η κατά
σταση στον Ευαγγελισμό έδειξε βελτίωση, 
όμως στο Αττικόν τα προβλήματα παρέμει- 
ναν, με ασθενείς να μένουν στα ράντσα. 
Στο πλαίσιο των λύσεων που αναζητού- 
νται είναι η μεταφορά ασθενών σε άλλα 
νοσοκομεία του ΕΣΥ που δεν αντιμετω
πίζουν αντίστοιχα προβλήματα, ωστόσο 
ακόμα και αυτή η λύση προσκρούει στον 
ύφαλο των δραματικών ελλείψεων προ
σωπικού που αντιμετωπίζουν τα μικρότε
ρα νοσοκομεία.



7;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Καταγγελίες για άθλιες συνθήκες υγιεινής στο
Νοσοκομείο του Κιλκίς

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 23 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-02-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

257.6 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

βαίνουν στο Νοσοκομείο τ 
οποίο καταγγέλλεται πως έχει μετατρα
πεί σε υγειονομική βόμβα. Σύμφωνα με 
τις αναφορές αλλά και τις επιστολές των 
εργαζομένων, έντομα και ζωύφια κάνουν 
«παρέλαση» στα φαγητά ασθενών, δημι
ουργώντας μια εκρηκτική και ιδιαίτερα επι
κίνδυνη κατάσταση. Το εντυπωσιακό μά
λιστα στοιχείο είναι πως ο εργαζόμενος 
που κατήγγειλε -ως όφειλε- αυτήν την κα
τάσταση σε οργανισμό του υπουργείου 
Υγείας διώκεται πλέον πειθαρχικά από τη 
διοίκηση του νοσοκομείου.

Η κατάσταση με την παρουσία εντό
μων είχε φτάσει στο απροχώρητα, με απο
τέλεσμα ο γενικός γραμματέας του Σω
ματείου Εργαζομένων να προχωρήσει σε 
επώνυμη καταγγελία στον Οργανισμό Δια
σφάλισης της Ποιότητας στην Υγεία (ΟΔΙ- 
ΠΥ). Σε απάντηση η διοίκηση, αντί να απο- 
λογηθεί για αυτήν την κατάσταση και να 
ανολάβει πρωτοβουλίες για τη βελτίωση 
των συνθηκών υγιεινής, προχώρησε σε 
πειθαρχική δίωξη κατά του εργαζομένου 
που έκανε την καταγγελία. Οπως ήταν λο
γικό, η συγκεκριμένη ενέργεια ηροκάλε- 
οε την άμεση αντίδραση των εργαζομένων 
όλου του νοσοκομείου, οι οποίοι ξεσηκώ
θηκαν κατά της διοίκησης. Οι ίδιοι, μάλι
στα, αηέστειλαν επιστολή προς τον υπουρ
γό Υγείας, εκθέτοντας την κατάσταση που 
επικρατεί στο νοσοκομείο, αλλά και την

. I Jii·■■■
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1  Απολύονται 59 συμβασιούχοι από το Νοσοκομείο
Τρικάλων

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 17 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-02-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

508.46 cm² Κυκλοφορία: 630

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Απολύονται 59 
συμβασιούχοι από το 
Νοσοκομείο Τρικάλων
Στη θέση τους θα εγκατασταθεί 
εργολάβος, του οποίου οι υπηρεσίες 
κοστίζουν 35% περισσότερο. 
Πρόσφατα ο Θάνος Πλεύρης 
ξεκαθάριζε ότι εφόσον οι εργολάβοι 
κοστίζουν περισσότερο, δεν θα 
μπαίνουν στα νοσοκομεία

ΜΕ ΤΟΝ ΧΕΙΡΟΤΕΡΟ ΤΡΟΠΟ ξεκίνησε 
η εβδομάδα για τους 59 συμβασιούχους 
εργαζόμενους στο Νοσοκομείο Τρικάλων, 
καθώς από χθες άρχισε σταδιακά η απόλυσή τους. 
Στη θέση τους εγκαθίσταται εργολάβος, 
ο οποίος στοιχίζει περισσότερα

Παρά τις διαμαρτυρίες των υγειονομικών, 
οι 59 συμβασιούχοι στις υπηρεσίες στήριξης ίου 
Νοσοκομείου Τρικάλων (φύλαξη, καθαριότητα, 
σίτιση) απομακρύνονται, παρότι υπηρετούσαν 
πάνω από τέσσερα χρόνια, ενώ οι συμβάσεις τους 
λήγουν τέλος Ιουνίου. Η αρχή γίνεται με τους 
φύλακες, οι οποίοι είναι 7, και θα ακολουθήσουν 
και οι υπόλοιπες κατηγορίες.

Μάλιστα, η ανάθεση ίων υπηρεσιών σε εργολάβο 
θα κοστίσει στο Δημόσιο 869.200 ευρώ τον χρόνο, 
ενώ οι 59 συμβασιούχοι εργαζόμενοι στοίχισαν 
573.000 ευρώ το έτος. Δηλαδή, πρόκειται 
για 35% ακριβότερες υπηρεσίες από τον εργολάβο, 
οι οποίες επίσης θα είναι χειρότερες ποιοτικά, 
σύμφωνα με αντίστοιχες εμπειρίες.

Οπως μεταφέρει ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλης 
Γιαννάκος, η τραγική ειρωνεία είναι ότι 
οι εργαζόμενοι που απολύονται ηαρακαλάνετον 
εργολάβο να τους κρατήσει στη δουλειά με τα μισά 
χρήματα και σε συνθήκες εργασιακού μεσαίωνα.
Μία κατάσταση που πρόκειται να γίνει κανονικότητα στο 
Εθνικό Σύστημα Υγείας. Πρόσφατα ο Θάνος Πλεύρης 
ξεκαθάριζε ότι εφόσον οι εργολάβοι κοστίζουν 
περισσότερο, δεν θα μπαίνουν στα νοσοκομεία. 
Φαίνεται ότι κάτι τέτοιο όμως δεν ισχύει στην πράξη.

Αντώνης Ραυιόπουλος



9;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Απορρίπτονται οι εκβιασμοί, αγωνιστική απάντηση
στην εργοδοτική τρομοκρατία

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 24 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-02-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

255.79 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΥΝΔΙΚΑΤΟ ΜΕΤΑΛΛΟΥ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ

Απορρίπτονται οι εκβιασμοί, αγωνιστική 
απάντηση στην εργοδοτική τρομοκρατία

Γ
ια προσπάθεια καλλιέργειας κλίματος 
τρομοκρατίας σε βάρος των εργαζο
μένων, με συνδικαλιστικές διώξεις 
και εξώδικα, καταγγέλλει την εργοδο

σία της εταιρείας ELVIAL το Συνδικά
το Μετάλλου Κεντρικής Μακεδονίας.

Οπως αναφέρει, «με σειρά εξώδικων 
γεμάτων ψέματα και ανακρίβειες, αλ
λά και με απειλές μέσα στο εργοστάσιο 
προς τον εργαζόμενο και εκλεγμένο στη 
διοίκηση του Συνδικάτου Μπάμπη Ιωαν- 
νίδη, προσπαθεί να δημιουργήσει κλί
μα τρομοκρατίας στους εργαζόμενους».

Η επίθεση αυτή, τονίζει, «γίνεται γιατί 
ο συνάδελφος έχει βγει μπροστά διεκδι- 
κώντας τα αυτονόητα μέτρα προστασί
ας, σε έναν εργασιακό χώρο που τα ερ
γατικά "ατυχήματα" αποτελούν καθημε
ρινή ρουτίνα, πάλεψε να σταματήσει η 
εκ περιτροπής εργασία που επέβαλε η 
εργοδοσία για πάνω από 80 εργαζόμε
νους. κατήγγειλε τη μετατροπή του ερ
γοστασίου σε "ριάλιτι", με κάμερες να υ
πάρχουν παντού για να παρακολουθούν 
τους εργαζόμενους σε κάθε τους βήμα».

Σημειώνει ότι η συγκεκριμένη συνδι
καλιστική δίωξη έχει σκοπό τη γενικό

τερη τρομοκράτηση των εργαζομένων, 
ώστε η εργοδοσία, ανενόχλητη, να συ
νεχίζει να μην παίρνει κανένα μέτρο για 
την ασφάλεια των εργαζομένων, αλλά 
και να προχωράει τις απολύσεις χωρίς 
κανένα εμπόδιο.

Το Συνδικάτο καλεί τους εργαζόμε
νους να σταθούν δίπλα στους συναδέλ
φους τους, να απορρίψουν τους εκβια
σμούς και να ετοιμαστούν για τους αγώ
νες του επόμενου διαστήματος, για αυ
ξήσεις στους μισθούς, μέτρα υγείας και 
ασφάλειας κ.ά.

Συνδικαλιστική δίωξη 
στο Νοσοκομείο Κιλκίς

Πειθαρχική και συνδικαλιστική δίωξη 
σε βάρος του γενικού γραμματέα του 
καταγγέλλει το Σωματείο Εργαζομένων 
ίου Νοσοκομείου Κιλκίς, από τον διοι
κητή, απαιτώντας αυτή να σταματήσει.

Οπως αναφέρει στην καταγγελία του, 
ο διοικητής του Νοσοκομείου δύο φορές 
κάλεσε σε απολογία τον συνδικαλιστή 
για «παραπτώματα που κατά την κρίση 
του υπέπεσε», από τον Γενάρη του 2020

μέχρι τον Μάη του 2022, και στη συνέ
χεια, με σκοπό να του επιβληθεί η μέγι- 
στη δυνατή πειθαρχική ποινή, παρέπεμ- 
ψε τις πειθαρχικές υποθέσεις στο Διοι
κητικό Συμβούλιο του Νοσοκομείου, το 
οποίο με τη σειρά του τις παρέπεμψε 
στο Πειθαρχικό Συμβούλιο της 4ης ΥΠΕ.

Η πειθαρχική διαδικασία «κινήθηκε έ
πειτα από βάσιμες υπηρεσιακές καταγγε
λίες του γενικού γραμματέα, στον Οργα
νισμό Διασφάλισης της Ποιότητας στην 
Υγεία, ΟΔΙΠΥ, στις 14/12/2022 και συνε
χίστηκαν λόγω απραξίας των αρμοδίων, 
για σωρεία λειτουργικών ελλείψεων και 
προβλημάτων κλινικής του Νοσοκομεί
ου», που μεταξύ άλλων αφορούν σε «έλ
λειψη αητών στα παράθυρα και πόρτες 
της κλινικής, παρά τις συστάσεις από το 
Τμήμα Περιβαλλοντικής Υγιεινής και Υ
γειονομικού Ελέγχου, Διεύθυνση Δημό
σιας Υγείας ΠΕ Κιλκίς, για άμεση τοπο
θέτησή τους την 20/09/2017 σε όλους 
τους χώρους του Νοσοκομείου, αλλά και 
τη διαπίστωση της έλλειψης αητών στις 
11/01/2023 σε νέα αυτοψία». Αλλά και σε 
«έλλειψη σεντονιών στην κλινική, με α
ποτέλεσμα οι ασθενείς να σκεπάζονται 
μόνο με κουβέρτες».
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1  Με αλλεπάλληλες κινητοποιήσεις απαντούν στη
διεύρυνση των ΣΔΙΤ και την αθλιότητα των ράντζων

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 26 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-02-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

405.17 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΩΜΑΤΕΙΑ - ΦΟΡΕΙΣ ΔΥΤΙΚΗΣ ΑΘΗΝΑΣ

Με αλλεπάλληλες κινητοποιήσεις 
απαντούν στη διεύρυνση των ΣΔΙΤ 
και την αθλιότητα των ράντζων
Διαδηλώνουν σε Περιστέρι και Χαϊδάρι για ενίσχυση της ΠΦΥ, 
προσωπικό και μέσα στο «Αττικόν», επαναλειτουργία του Λοιμωδών

Σ
ε αλλεπάλληλες κινητοποιήσεις 
το Σάββατο 18 Φλεβάρη, στις 11 
π.μ. στο Περιστέρι (συγκέντρωση 
στον σταθμό μετρά «Αγιος Αντώνι
ος») και στις 4 Μάρτη στην πλατεία Δη
μαρχείου στο Χαϊδάρι προχωρούν ερ

γατικά σωματεία και φορείς της Δυ
τικής Αθήνας υλοποιώντας την από
φαση κοινής σύσκεψης που πραγμα
τοποιήθηκε τις προηγούμενες μέρες, 
με αφορμή την οριακή κατάσταση του 
Νοσοκομείου «Αττικόν». Τουλάχιστον 
15 πρωτοβάθμια σωματεία και σύλλο
γοι της περιοχής συντονίζουν τα βήμα
τά τους, ενάντια στον κυβερνητικό ε- 
μπαιγμό που κάνει λόγο για «το τέλος 
των ράντζων», με αντάλλαγμα κρατικό 
χρήμα (μέσω των Κλειστών Ενοποιημέ
νων Νοσηλίων) και νέα κέρδη στον ιδιωτικό τομέα Υγείας και τους κλι- 
νικάρχες στο πλαίσιο των ΣΔΙΤ, των ιδιωτικοποιήσεων, του «νέου ΕΣΥ».

«Κάνουμε μία συνεργασία και με ιδιωτικές δομές και με στρατιωτικά 
νοσοκομεία, στα νοσοκομεία μας που είχανε πρόβλημα με ράντζα (...) 
Πιστεύουμε ότι μόλις μπει πλήρως η συνεργασία με τις ιδιωτικές δο
μές, γιατί αυτή τη στιγμή έχει μπει στο 30% με 35%, θα έχουμε εξάλει
ψη του φαινομένου», επανέλαβε ο υπουργός Υγείας, θ. Πλεύρης, μιλώ
ντας σε τηλεοπτικό σταθμό και αναγνωρίζοντας την πολύ μεγάλη πίε
ση που δέχεται το «Αττικόν».

Από τη μεριά τους, οι εργαζόμενοι της Δυτικής Αθήνας πετάνε στα 
σκουπίδια «το σχέδιο για ένα γνήσιο ΣΔΙΤ», επισημαίνοντας ότι για την 
αθλιότητα των ράντζων αποκλειστικά υπεύθυνη «είναι η πολιτική όλων

των κυβερνήσεων τα τελευταία χρόνια 
και οι διοικήσεις των νοσοκομείων που 
την εφαρμόζουν. Που μειώνει συνεχώς 
τις δαπάνες για τη δημόσια Υγεία προς 
όφελος των "κινήτρων προς τους επεν
δυτές", των πολεμικών, ΝΑΤΟικών εξο
πλισμών και της προσπάθειας δημιουρ
γίας νοσοκομείων - επιχειρήσεων με α
σθενείς - πελάτες. Γι’ αυτό συγχωνεύουν 
και καταργούν νοσοκομεία, απαγορεύ
ουν προσλήψεις προσωπικού, δεν μο
νιμοποιούν τους συμβασιούχους, στε
ρούν υλικά και φάρμακα, βάζουν τους 
εργαζόμενους να πληρώνουν όλο και 
περισσότερα για την Υγεία, που την έ
χουν μετατρέψει σε είδος πολυτελείας». 

Και ξεχωρίζουν στις διεκδικήσεις τους 
την ανάγκη για πλήρη, δωρεάν Πρωτο

βάθμια Φροντίδα Υγείας στη Δυτική Αθήνα, κάτι που θα συμβάλει και 
στην αποσυμφόρηση του «Αττικόν», αλλά και για την επαναλειτουρ
γία του πρώην Λοιμωδών (Νοσοκομείο «Αγία Βαρβάρα»), ως σύγχρο
νου, πλήρους, δημόσιου και δωρεάν νοσοκομείου. Επίσης, για άμε
σες προσλήψεις μόνιμων υγειονομικών για να καλυφτούν οι ελλείψεις 
και να αξιοποιηθούν όλες οι υποδομές του Νοσοκομείου «Αττικόν», μο
νιμοποίηση συμβασιούχων και επικουρικού προσωπικού. «Ούτε ένα ευ
ρώ σε τσέπη ιδιώτη - κλινικάρχη. Επίταξη ιδιωτικών δομών Υγείας, άνευ 
όρων και αποζημιώσεων, ιδιαίτερα σε καταστάσεις έκτακτης ανάγκης, 
έξω οι εργολάβοι και τα ιδιωτικά μαγαζιά από τα δημόσια νοσοκομεία», 
περιλαμβάνονται ακόμα στα αιτήματα των φορέων που συντονίζουν τον 
αγωνιστικό βηματισμό τους.
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1  Σε ιδιώτες στέλνει «πελατεία» η διοίκηση του
«Θεαγένειου»

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 26 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-02-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

192.03 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ

Σε ιδιώτες στέλνει 
«πελατεία» 
η διοίκηση 
του «Θεαγένειου»

Σε ιδιωτικό διαγνωστικό κέντρο 
δίνει η διοίκηση του «Θεαγένει- 
ου» Αντικαρκινικού Νοσοκομείου 
Θεσσαλονίκης μέρος του έργου 
του Παθολογοανατομικού Εργα
στηρίου, λόγω έλλειψης γιατρών.

Πρόκειται για υπηρεσίες εξέτα
σης βιοπτικού υλικού και χειρουργι
κών προπαρασκευμάτων, όπως ση
μειώνεται και στην απόφαση που 
αναρτήθηκε στη «Διαύγεια».

Το πρόβλημα δημιουργήθηκε με 
την υποστελέχωση του Τμήματος 
λόγω συνταξιοδότησης ενός για
τρού, την αίτησης παραίτησης δύο 
γιατρών και τη μετακίνηση ενός για
τρού στο Νοσοκομείο «Αγιος Παύ
λος». Αυτό είχε σαν αποτέλεσμα α
πό τους 8 γιατρούς να έχουν μεί
νει μόλις 4.

Η απόφαση αυτή αποτελεί επί 
της ουσίας πλευρά του «νέου Ε
ΣΥ», που έρχεται να εμπορευμα
τοποιήσει ακόμα περισσότερο τις 
υπηρεσίες Υγείας, μειώνοντας την 
προσβασιμότητα του λαού στα δη
μόσια νοσοκομεία.

Το Σωματείο Εργαζομένων του 
«θεαγένειου» καταγγέλλει την α
πόφαση της Διοίκησης αλλά και τη 
στάση της 4ης ΥΠΕ, που ενώ υπάρ
χει έλλειψη ιατρών στο συγκεκρι
μένο τμήμα, έχει αποσπάσει μόνι
μο ιατρό παθολογοανατόμο στο νο
σοκομείο «Αγιος Παύλος».

Οπως αναφέρει σε ανακοίνωσή 
του, επιβεβαιώνεται ότι «οι μετα
κινήσεις προσωπικού από το ένα 
νοσοκομείο στο άλλο δεν επιλύ
ουν κανένα πρόβλημα. Η μοναδι
κή λύση είναι η κάλυψη των κενών 
θέσεων και στα δύο νοσοκομεία.

Για ένα Αντικαρκινικό Νοσοκο
μείο, το Παθολογοανατομικό Ερ
γαστήριο είναι σημαντικότατο τμή
μα, καθώς είναι το κύριο εργαστή
ριο για τη διενέργεια βιοψιών και 
συνεπώς για τη διάγνωση και πα
ρακολούθηση των ογκολογικών α
σθενών. θα έπρεπε, λοιπόν, να εί
ναι η αιχμή του δόρατος του εργα
στηριακού τομέα στο ΑΝΘ "θεα- 
γένειο" και να είναι πλήρως στε
λεχωμένο».

Και τονίζει ότι «η συγκεκριμένη 
λύση που προτάθηκε δεν είναι λύ
ση ανάγκης, αλλά ένα μεθοδευμέ
νο σχέδιο που αποσκοπεί στη στα
διακή ιδιωτικοποίηση των Μονάδων 
Υγείας του ΕΣΥ. Στην αρχή τα συ
νεργεία καθαριότητας, μετά οι υ
πηρεσίες φύλαξης, στη συνέχεια 
οι υπηρεσίες σίτισης και επιστα
σίας, έπειτα οι διοικητικές υπηρε
σίες παραδόθηκαν σιγά - σιγά σε 
εργολάβους. Τώρα, παίρνουν σει
ρά τα εργαστήρια και, ποιος ξέρει, 
αύριο ίσως ακολουθήσουν οι νοση
λευτικές και ιατρικές υπηρεσίες».

Το Σωματείο καλεί τη διοίκηση 
του νοσοκομείου και την 4η ΥΠΕ 
να ανακαλέσουν άμεσα την από
φαση ανάθεσης του έργου σε ιδιώ
τες. Να προχωρήσουν άμεσα στην 
κάλυψη των κενών θέσεων παθο
λογοανατόμων και των δύο νοσο
κομείων, μέσω προσλήψεων προ
σωπικού.



12;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Να αποσυρθεί η ρύθμιση για την τροποποίηση των
ΔΣ δημόσιων νοσοκομείων

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 26 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-02-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

239.13 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑΚΟΙ ΓΙΑΤΡΟΙ

Να αποσυρθεί η ρύθμιση για την τροποποίηση 
των ΔΣ δημόσιων νοσοκομείων

Τ
ην άμεση απόσυρση της νέας νομοθετικής 
ρύθμισης με την οποία τροποποιείται η σύν
θεση των Διοικητικών Συμβουλίων των δη
μόσιων νοσοκομείων απαιτεί η Ομοσπονδία Ε

νώσεων Νοσοκομειακών Γιατρών Ελλάδας.
Οπως διευκρινίζει η ΟΕΝΓΕ, με την κυβερ

νητική ρύθμιση:
Καταργούνται ως τακτικά μέλη ο Διευθυντής 

Ιατρικής Υπηρεσίας (με αναπληρωματικό μέλος 
τον πρόεδρο Επιστημονικού Συμβουλίου) και 
ο Διευθυντής Διοικητικής Υπηρεσίας (με ανα
πληρωματικό τον Διευθυντή Νοσηλευτικής Υ
πηρεσίας). Στη θέση τους ορίζονται ως τακτικά 
μέλη ένας εκπρόσωπος της αντίστοιχης Περι
φέρειας και ένας εκπρόσωπος του οικείου Ια
τρικού Συλλόγου. Τα διορισμένα τακτικά μέλη 
(ο εκάστοτε υπουργός ανέκαθεν έχει δικαίωμα 
να ορίζει τον/την οποιονδήποτε/οποιαδήποτε, 
έστω κι αν δεν έχουν την παραμικρή σχέση με 
νοσοκομεία) αυξάνονται από 2 σε 3. Ετσι μει

ώνονται ως τακτικά μέλη οι εργαζόμενοι του 
ίδιου του νοσοκομείου από 4 σε 2 (φεύγουν 
οι υπηρεσιακοί, παραμένουν μόνο οι αιρετοί) 
και αυξάνονται κατά 3 τα μέλη που μπορεί να 
μην σχετίζονται καθόλου με το νοσοκομείο.

«Φυσικά δεν έχουμε καμία αυταπάτη περί 
"συνδιοίκησης" (ο εκάστοτε υπουργός της ε
κάστοτε κυβέρνησης είχε και εξακολουθεί να 
έχει πλειοψηφία στη διοίκηση των νοσοκο
μείων), όμως εδώ γίνεται ένα παραπέρα βή
μα προς την ιδιωτικοοικονομική επιχειρημα
τική λειτουργία των δημόσιων νοσοκομείων.

Οι Ιατρικοί Σύλλογοι δεν εκπροσωπούν μό
νο ή κυρίως τους γιατρούς του ΕΣΥ. Εκπροσω
πούν και γιατρούς - επιχειρηματίες της ιδιωτι
κής περίθαλψης. Η εκπροσώπησή τους στα 
ΔΣ των νοσοκομείων υπηρετεί την προώθηση 
των δικών τους συμφερόντων και τη βαθύτε
ρη διασύνδεση του δημόσιου με τον ιδιωτικό 
τομέα της Υγείας.

Η εκπροσώπηση της Περιφέρειας στα νο
σοκομεία γίνεται στο πλαίσιο μετατροπής των 
νοσοκομείων από ΝΠΔΔ σε ΝΠΙΔ και μεταφο
ράς των αρμοδιοτήτων του κεντρικού κράτους 
στους δήμους και τις Περιφέρειες στην κατεύ
θυνση λειτουργίας των δημόσιων μονάδων Υ
γείας ως αυτοχρηματοδοτούμενων.

Σε ορισμένες περιπτώσεις θα έρθουμε α
ντιμέτωποι με τραγελαφικές καταστάσεις, π.χ. 
στα νοσοκομεία της 1ης ΥΠΕ (Ευαγγελισμός, 
Γεννηματάς, Λαϊκό, Ερυθρός Σταυρός, Σωτη
ρία, ΚΑΤ, Σισμανόγλειο, Ιπποκράτειο, Παίδων 
κ.λπ. κ.λπ.) το ίδιο φυσικό πρόσωπο (ο πρόε
δρος του ΙΣΑ που τυχαίνει να είναι ταυτόχρο
να και περιφερειάρχης) θα ορίζει τους εκπρο
σώπους των αντίστοιχων φορέων στα ΔΣ των 
νοσοκομείων, οι οποίοι θα είναι τακτικά μέλη 
και την ίδια στιγμή ΔΕΝ θα είναι τακτικό μέλος 
ο Διευθυντής Ιατρικής Υπηρεσίας», καταγγέλ
λει η Ομοσπονδία.



13;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Να ακυρωθεί άμεσα και αμετάκλητα η μεταφορά της
Παιδοψυχιατρικής του Τζανείου

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΗ ΩΡΑ Σελ.: 13 Ημερομηνία
έκδοσης:

14-02-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

426.89 cm² Κυκλοφορία: 2090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Να ακυρωθεί άμεσα και αμετάκλητα η μεταφορά 
της Παιδοψυχιατρικής του Τζανείου
- Ομόφωνη απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου

Τ
ην προσωρινή αναστολή της μετα
φοράς της Παιδοψυχιατρικής Κλι
νικής του Τζανείου Νοσοκομείου 
ανακοίνωσε η Διοίκηση μετά την 
πίεση που δέχθηκε από τις δια
μαρτυρίες εργαζομένων, δημοτικών παρα
τάξεων και φορέων οι οποίοι προχώρησαν 

σε αποκλεισμό της Πύλης ζητώντας την πα
ραμονή της στον Πειραιά.
Με κοινή πρόταση των δημοτικών παρατάξε
ων και με την παρουσία της Διευθύντριας 
του Παιδοψυχιατρικού Τμήματος του Τζανεί
ου η οποία ενημέρωσε το Δημοτικό Συμβού

λιο Πειραιά, εκδόθηκε ομόφωνο ψήφισμα με 
το οποίο ζητείται:
- Να ακυρωθεί άμεσα και αμετάκλητα η από
φαση μεταφοράς-κατάργησης του Παιδο- 
ψυχιατρικού Τμήματος του ΓΝ "Τζάνειο" και 
ως εκ τούτου να μη μεταφερθεί καμία οργα
νική θέση και να μην καταργηθούν οι 5 κλί
νες που λειτουργούν για παιδοψυχιατρική 
νοσηλεία από το 2010.
- Με την παραμονή του Παιδοψυχιατρικού 
Τμήματος στο ΓΝΠ "Τζάνειο" να υπάρξει μέ
ριμνα για την ενίσχυσή του με μόνιμο υγειο
νομικό και διοικητικό προσωπικό, ώστε να

συνεχιστεί με αμείωτο ρυθμό η φροντίδα και 
περίθαλψη των παιδιών, των εφήβων και των 
οικογενειών τους στον μεγάλο Δήμο του 
Πειραιά αλλά και στους όμορους Δήμους. 
Την ίδια ώρα και ο Ιατρικός Σύλλογος Πει
ραιά ζητά την άμεση ανάκληση της απόφα
σης καθώς όπως αναφέρει "η μεταφορά της 
Παιδοψυχιατρικής σε άλλη περιοχή θα υπο
βαθμίσει σημαντικά τις υπηρεσίες που προ
σφέρει σε παιδιά και έφηβους με ψυχικά νο
σήματα, τόσο στην ευρύτερη περιοχή του 
Πειραιά, όσο και των νησιών του Αργοσαρω- 
νικού που καλύπτει".


	14/02/2023
	 Η Γκάγκα δεν ξέρει ποιος φώναξε τα ΜΑΤ στο ΠΑΓΝΗ κατά την επίσκεψή της
	 Είναι αυτό το κλείσιμο της Παιδοψυχιατρικής;
	 ΑΠΟ ΤΟ ΟΛΟΤΕΛΑ
	 Στο συρτάρι το πόρισμα που δεν εξαιρούσε κανέναν
	 Κοροϊδία οι αυξήσεις Πλεύρη
	 ΕΣΥ: Σήμα Μαξίμου για... προεκλογικά μερεμέτια!
	 Καταγγελίες για άθλιες συνθήκες υγιεινής στο Νοσοκομείο του Κιλκίς
	 Απολύονται 59 συμβασιούχοι από το Νοσοκομείο Τρικάλων
	 Απορρίπτονται οι εκβιασμοί, αγωνιστική απάντηση στην εργοδοτική τρομοκρατία
	 Με αλλεπάλληλες κινητοποιήσεις απαντούν στη διεύρυνση των ΣΔΙΤ και την αθλιότητα των ράντζων
	 Σε ιδιώτες στέλνει «πελατεία» η διοίκηση του «Θεαγένειου»
	 Να αποσυρθεί η ρύθμιση για την τροποποίηση των ΔΣ δημόσιων νοσοκομείων
	 Να ακυρωθεί άμεσα και αμετάκλητα η μεταφορά της Παιδοψυχιατρικής του Τζανείου


